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О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т   -   Ш А Б Л А 

 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

 

№  29 

 

Днес  09.06.2025  година от 14.00 часа  в залата на Общински съвет се проведе 

редовно заседание  на Общински съвет-Шабла. Съгласно изискванията за откритост, 

достъпност  и публичност, заседанието се заснема и е достъпно онлайн в страницата 

на Община Шабла в YouTube канала.  

На заседанието присъстваха: г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла, г-н 

Петър Атанасов - зам. кмет на Община Шабла, г-н арх. Добромир Червенков - гл. 

архитект на Община Шабла, г-н Тодор Жечев - ст.експерт „Общинска собственост“, 

специалисти от общинска администрация, кметове и кметски наместници, 

журналист от в-к „Изгрев“ и журналист от „БТА“.  

 Г-н Живко Спасов - общински съветник, секретар на заседанието: Уважаема г-

жо председател на Общинския съвет-Шабла, г-н Жечев, г-н Атанасов, уважаеми 

колеги общински съветници, уважаеми кметски наместници, дами и господа, днес 

сме се събрали за провеждане на редовно заседание на Общински съвет. От 

единадесет общински съветници присъстват девет и това означава, че имаме 

необходимия кворум днешното заседание на Общински съвет-Шабла да се проведе и 

взема решения. Давам думата на д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински 

съвет-Шабла. Заповядайте  д-р Стоева! 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла откри 

заседанието: 

Уважаеми колеги общински съветници, Уважаеми г-н Жечев, г-н Атанасов, 

уважаеми присъстващи кметове и кметски наместници на населени места, уважаеми 

дами и господа днешното редовно заседание на общинския съвет номер двадесет и 

девет се свиква на основание чл.23, ал.4, точка 1 и чл.25, т. 1 от ЗМСМА. 

 Предварително обявеният дневен ред е следният: 

 

Комисия по управление на общинската  собственост, икономическа и 

инвестиционна политика и земеделие   

1. Докладна записка относно продажба на имот - частна общинска собственост 

Комисия по устройство на територията, благоустрояване, законност, обществен 

ред, екология и туризъм  

2. Докладна записка относно определяне на представител от община Шабла за 

участие в предстоящото редовно заседание на Общо събрание на Асоциацията по 

водоснабдяване и канализация в обособената територия, обслужвана от „ВиК 

Добрич“ АД, гр. Добрич 

3. Докладна записка относно одобряване подробен устройствен план - план за 

улична регулация (ПУР) промяна на улична отсечка част от ул.„Белмекен в участъка 

от о.т. 281 до о.т. 113 по плана на гр.Шабла, община Шабла  

4. Докладна записка относно задание за проектиране, определяне трасе и 

допускане изработване на ПУП – Парцеларен план  за изграждане на кабелна линия 

0,4кV за захранване на тръбен кладенец „ТК-5Кирилови-Крапец „ за поливни нужди 
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 5. Докладна записка относно изменение на подробен устройствен план  ПУП- 

план за регулация  (ПР) в обхват  УПИ II, УПИ VIII, УПИ XIV, УПИ XV, УПИ XVI  

и  корекция  на  част от  улицата между  кв.53 и 139, по регулационния план  на 

гр.Шабла, община Шабла 

6. Докладна записка относно одобряване  на ПУП – ПЗ /Подробен устройствен 

план -План застраяване/ за  ПИ 39493.34.812 в землище с.Крапец, община Шабла 

 7. Докладна записка относно задание за  изработване на специализиран 

подробен устройствен план  /СПУП/  на основание чл.111, ал.1 от ЗУТ за 

ПИ39493.38.147, ПИ 39493.38.161 и ПИ 39493.38.170 по КК  с.Крапец, общ.Шабла 

 8. Докладна записка относно Декларация от Общински съвет - Шабла   

9. Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител 

на област Добрич за ново обсъждане Решение № 292 по Протокол № 28 от заседание 

на Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

10. Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител 

на област Добрич за ново обсъждане Решение № 293 по Протокол № 28 от заседание 

на Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

 11. Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител 

на област Добрич за ново обсъждане Решение № 305 по Протокол № 28 от заседание 

на Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

Комисията по бюджет, финанси и данъчна политика  

12. Докладна записка относно издаване на запис на заповед от община Шабла в 

полза на ДФ „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане по Административен 

Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 30.01.2025г. по подмярка 7.2 

„Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на всички видове 

малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 „Основни услуги и обновяване на 

селата в селските райони“ от Програмата за развитие на селските райони за периода 

2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на улична мрежа в гр. Шабла“, сключен 

между Община Шабла и ДФ „ Земеделие”. 

 13. Докладна записка относно издаване на запис на заповед от община Шабла в 

полза на ДФ „Земеделие”-Разплащателна агенция, обезпечаваща на разходи за ДДС 

към авансово плащане по Административен Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-

C01 от 30.01.2025г. по подмярка 7.2 „ Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 

„Основни услуги и обновяване на селата в селските райони“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на 

улична мрежа в гр. Шабла“, сключен между Община Шабла и ДФ „ Земеделие”. 

 14. Докладна записка относно приемане на общински календар на културните 

изяви през 2025г.  

Комисията по образование, култура, спорт, здравеопазване, социална политика 

и вероизповедания  

15. Докладна записка относно инициатива за изграждане на бюст/паметник на 

Христо Ботев в град Шабла 

16. Докладна записка относно приемане на Общинска стратегия за подкрепа за 

личностно развитие на децата и учениците в община Шабла за 2025-2026 год. и 

Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в община Шабла за 2025 год.       

17. Докладна записка относно приемане на нов Правилник за дейността на 

Център за подкрепа за личностно развитие – Общински детски комплекс Шабла.  
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18. Други  

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Има ли други 

предложения? 

Г-н Мирослав Любомиров - общински съветник: Уважаема г-жо председател на 

Общинския съвет-Шабла, г-н Жечев, г-н Атанасов, уважаеми колеги общински 

съветници предлагам допълнителна точка в дневния ред. На заседание на Общински 

съвет на 15.05.2025г. е взето решение №292 за утвърждаване на основна месечна 

заплата на кмет на община Шабла и кметове на кметства, но е получена заповед на 

Областния управител с констатирана незаконосъобразност заради внасянето й от 

заместник кмета на община Шабла, впоследствие днес ще вземем решение за 

неговата отмяна. Комисията по бюджет, финанси и данъчна политика на заседание 

на 05.06.2025г.  разгледа новата докладна записка внесена от кмета на общината и 

предлагам да бъде включена в дневния ред на заседанието на Общински съвет днес. 

Докладна записка относно утвърждаване на основна месечна заплата на кмет на 

община Шабла и кметове на кметства 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви 

г-н Любомиров! Който е съгласен  да допълним дневния ред на заседанието, моля да 

гласува. 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветника с 9 „За”, 0 

гласа „Против” и 0 гласа  „Въздържали се” -  допълнителната точка в дневният 

ред се приема. 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Моля да гласуваме целият дневен ред. 

  

Комисия по управление на общинската  собственост, икономическа и 

инвестиционна политика и земеделие   

1.  Докладна записка относно продажба на имот - частна общинска собственост 

Комисия по устройство на територията, благоустрояване, законност, обществен 

ред, екология и туризъм  

2. Докладна записка относно определяне на представител от община Шабла за 

участие в предстоящото редовно заседание на Общо събрание на Асоциацията по 

водоснабдяване и канализация в обособената територия, обслужвана от „ВиК 

Добрич“ АД, гр. Добрич 

3. Докладна записка относно одобряване подробен устройствен план - план за 

улична регулация (ПУР) промяна на улична отсечка част от ул.„Белмекен в участъка 

от о.т. 281 до о.т. 113 по плана на гр.Шабла, община Шабла  

4. Докладна записка относно задание за проектиране, определяне трасе и 

допускане изработване на ПУП – Парцеларен план  за изграждане на кабелна линия 

0,4кV за захранване на тръбен кладенец „ТК-5Кирилови-Крапец „ за поливни нужди 

 5. Докладна записка относно изменение на подробен устройствен план  ПУП- 

план за регулация  (ПР) в обхват  УПИ II, УПИ VIII, УПИ XIV, УПИ XV, УПИ XVI  

и  корекция  на  част от  улицата между  кв.53 и 139, по регулационния план  на 

гр.Шабла, община Шабла 

6. Докладна записка относно одобряване  на ПУП – ПЗ /Подробен устройствен 

план -План застраяване/ за  ПИ 39493.34.812 в землище с.Крапец, община Шабла 
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 7. Докладна записка относно задание за  изработване на специализиран 

подробен устройствен план  /СПУП/  на основание чл.111, ал.1 от ЗУТ за 

ПИ39493.38.147, ПИ 39493.38.161 и ПИ 39493.38.170 по КК  с.Крапец, общ.Шабла 

 8. Докладна записка относно Декларация от Общински съвет - Шабла   

9. Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител 

на област Добрич за ново обсъждане Решение № 292 по Протокол № 28 от заседание 

на Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

10. Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител 

на област Добрич за ново обсъждане Решение № 293 по Протокол № 28 от заседание 

на Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

 11. Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител 

на област Добрич за ново обсъждане Решение № 305 по Протокол № 28 от заседание 

на Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

Комисията по бюджет, финанси и данъчна политика  

12. Докладна записка относно издаване на запис на заповед от община Шабла в 

полза на ДФ „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане по Административен 

Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 30.01.2025г. по подмярка 7.2 

„Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на всички видове 

малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 „Основни услуги и обновяване на 

селата в селските райони“ от Програмата за развитие на селските райони за периода 

2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на улична мрежа в гр. Шабла“, сключен 

между Община Шабла и ДФ „ Земеделие”. 

 13. Докладна записка относно издаване на запис на заповед от община Шабла в 

полза на ДФ „Земеделие”-Разплащателна агенция, обезпечаваща на разходи за ДДС 

към авансово плащане по Административен Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-

C01 от 30.01.2025г. по подмярка 7.2 „ Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 

„Основни услуги и обновяване на селата в селските райони“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на 

улична мрежа в гр. Шабла“, сключен между Община Шабла и ДФ „ Земеделие”. 

 14. Докладна записка относно приемане на общински календар на културните 

изяви през 2025г.  

15. Докладна записка относно утвърждаване на основна месечна заплата на 

кмет на община Шабла и кметове на кметства 

Комисията по образование, култура, спорт, здравеопазване, социална политика 

и вероизповедания  

16. Докладна записка относно инициатива за изграждане на бюст/паметник на 

Христо Ботев в град Шабла 

17. Докладна записка относно приемане на Общинска стратегия за подкрепа за 

личностно развитие на децата и учениците в община Шабла за 2025-2026 год. и 

Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в община Шабла за 2025 год.       

18. Докладна записка относно приемане на нов Правилник за дейността на 

Център за подкрепа за личностно развитие – Общински детски комплекс Шабла.  

19. Други  

  

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветника с 9 „За”, 0 

гласа „Против” и 0 глас  „Въздържали се” дневният ред се приема. 
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Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Започваме с комисия по управление  на общинската собственост, икономическа и 

инвестиционна политика и земеделие и точка ПЪРВА от дневния ред: 

 Докладна записка относно продажба на имот - частна общинска собственост

 Давам думата на г-н Живко Спасов да прочете становището на комисията. 

         Г-н Живко Спасов - общински съветник, председател на комисията прочете 

становището й. 

 Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря ви  

г-н Жечев! Имате ли въпроси? Няма. Който е съгласен с да допълним програмата, 

моля да гласува. Гласуването е поименно. 

 

„За“ – Йорданка Иванова Стоева – Йорданова 

„За“ – Живко Спасов Иванов 

„За“ – Елеонора Николова Василева 

„За“ – Кирил Стефанов Кирилов 

„За“ – Стефан Георгиев Жечев 

„За“ – Кольо Милков Никифоров 

„За“ – Димитър Петков Франгов 

„За“ – Светла Тодорова Николова 

„За“ – Мирослав Величков Любомиров 

С поименно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - 

„За”,  0 гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” - предложението за решение 

се приема. 

РЕШЕНИЕ № 310: На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.8, ал.9 от ЗОС, във 

връзка с докладна записка вх№ К-110/27.05.2025г., Общински съвет - Шабла: 

 1. Допълва приетата програма за управление и разпореждане с имотите 

общинска собственост за 2025г. както следва:  

1.1 раздел ІІІ, точка 1 „Продажба на земя”: 

➢ ПИ 24102.501.310 с площ 2548 кв.м по кадастралната карта на с.Дуранкулак; 

 

 Д-р Йорданка Стоева – Председател на Общински съвет-Шабла: Ако обичате г- 

н Спасов да продължите със становището на комисията. 

 Г-н Живко Спасов - общински съветник, председател на комисията прочете 

становището й. 

 Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря ви г- 

н Спасов! Стандартна процедура. Въпроси имате ли? Няма. Преминаваме към 

гласуване, гласуването е поименно. 

 

„За“ – Йорданка Иванова Стоева – Йорданова 

„За“ – Живко Спасов Иванов 

„За“ – Елеонора Николова Василева 

„За“ – Кирил Стефанов Кирилов 

„За“ – Стефан Георгиев Жечев 

„За“ – Кольо Милков Никифоров 

„За“ – Димитър Петков Франгов 

„За“ – Светла Тодорова Николова 

„За“ – Мирослав Величков Любомиров 
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С поименно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - 

„За”,  0 гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” - предложението за решение 

се приема. 

РЕШЕНИЕ № 311: На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА; чл.35, ал.1 от ЗОС и 

чл.46 и чл.47, ал.1 от НРПУРОИ, във връзка с докладна записка вх№ К-

110/27.05.2025г., Общински съвет - Шабла: 

1. Дава съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

следния имот – частна общинска собственост по кадастралната карта на 

с.Дуранкулак:  

➢ ПИ 24102.501.310 с площ 2548 кв.м по кадастралната карта на с.Дуранкулак, 

с АОС № 1892/19.05.2022г., вписан под № 157, том III, рег.№ 934/19.05.2022г., с 

пазарна  оценка от лицензиран оценител в размер на  66 878,00 лв. без ДДС. 

2. Одобрява пазарните оценки, изготвени от лицензиран оценител за начална 

тръжна цена на имотите. 

3. Възлага на Кмета на община Шабла да извърши последващите действия по 

обявяване и провеждане на търга с тайно наддаване и сключване на договор със 

спечелилите. 

 

 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Преминаваме към комисия по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм и точка ВТОРА от дневният ред: 

 Докладна записка относно определяне на представител от община Шабла за 

участие в предстоящото редовно заседание на Общо събрание на Асоциацията по 

водоснабдяване и канализация в обособената територия, обслужвана от „ВиК 

Добрич“ АД, гр. Добрич 

 Давам думата на г-жа Светла Николова - Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Трябва да определим кмета на община Шабла, Мариян Жечев за 

представител на община Шабла в редовното заседание на Общото събрание на 

Асоциацията по водоснабдяване и канализация, на обособената територия, 

обслужвана от „ВиК Добрич" АД - гр. Добрич, което ще се проведе на 10 юни 2025 

г. Въпроси има ли? Няма. Който е съгласен с така направеното предложението за 

решение, моля да гласува. Гласуването е поименно. 

 

„За“ – Йорданка Иванова Стоева – Йорданова 

„За“ – Живко Спасов Иванов 

„За“ – Елеонора Николова Василева 

„За“ – Кирил Стефанов Кирилов 

„За“ – Стефан Георгиев Жечев 

„За“ – Кольо Милков Никифоров 

„За“ – Димитър Петков Франгов 

„За“ – Светла Тодорова Николова 

„За“ – Мирослав Величков Любомиров 
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С поименно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - 

„За”,  0 гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” - предложението за решение 

се приема. 

РЕШЕНИЕ № 312: На основание 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА,  чл.198е, ал.5 от Закона 

за водите във връзка с отправена покана от  председателя на Асоциация по 

водоснабдяване и канализация в обособената територия, обслужвана от „В и К 

Добрич" АД - гр. Добрич, за свикване на на редовно заседание на Общото събрание 

на Асоциацията. Заседанието на което ще се проведе на 10 юни 2025 г., от 10:30 

часа, в зала „Пресцентър“ на Областна администрация Добрич. При липса на кворум 

за провеждане на заседанието и на основание чл.10, ал.5, т.6 Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация е 

определена резервна дата 17 юни  2025г. от 10:30часа при същия дневен ред и 

същите мандати. Във връзка с докладна записка вх№ К-98/09.05.2025г., Общински 

съвет -Шабла:   

 1. Определя кмета на община Шабла, Мариян Жечев за представител на 

община Шабла в редовното заседание на Общото събрание на Асоциацията по 

водоснабдяване и канализация, на обособената територия, обслужвана от „ВиК 

Добрич" АД - гр. Добрич, което ще се проведе на 10 юни 2025 г., от 10:30 часа, в 

зала „Пресцентър“ на Областна администрация Добрич. При липса на кворум за 

провеждане на заседанието и на основание чл.10, ал.5, т.6 Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация е 

определена резервна дата 17 юни 2025г. от 10:30часа при същия дневен ред и 

същите мандати. 

 2. По така определения дневен ред, както и по изготвеното проекто 

Решение по същия, също така и по въпроси, включени за  допълнително обсъждане в 

дневния ред, или поставени в хода на събранието, кмета на община Шабла, Мариян 

Жечев да гласува по свое вътрешно убеждение и преценка и с оглед запазване 

интересите на община Шабла, както и да изразява становище по всички точки от 

предложения дневен ред. 

 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Моля г-н Живко Спасов да ме замести за следващата докладна записка, тъй като 

установявам конфликт на интереси. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла излиза от залата. 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Благодаря Ви! Продължаваме с 

комисията по устройство на територията, благоустрояване, законност, обществен 

ред, екология и туризъм и точка ТРЕТА от дневният ред: 

Докладна записка относно одобряване подробен устройствен план - план за 

улична регулация (ПУР) промяна на улична отсечка част от ул.„Белмекен“ в 

участъка от о.т. 281 до о.т. 113 по плана на гр.Шабла, община Шабла 

 Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Благодаря Ви, г-жо Николова! Въпроси 

има ли? Какво налага промяната г-н арх. Червенков? 
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Г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект: Налага се промяна на уличната 

регулация на улица „Белмекен“ в участъка от о.т.281 до о.т.113, съгласно текущата 

архитектура действаща на терен. 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Благодаря Ви, г-н арх. Червенков! 

Който е съгласен с така направеното предложението за решение, моля да гласува. 

Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 8 общински съветници с 8 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ № 313: На основание чл.21,ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.129, ал.1 от ЗУТ, 

във връзка с докладна записка вх№ К-111/28.05.2025г., Общински съвет -Шабла:   

   1. Одобрява изменение на ПУП – ПУР/план за улична регулация/ за част от 

ул. „Белмекен“ в участъка промяна на о.т 281 в о.т.281а  и о.т.113 в  о.т.113а по 

плана на гр.Шабла, община Шабла, както следва: 

• Изменение на плана за улична регулация 

Промяна на трасето на ул. „Белмекен“  в участъка на  нови проектни точки  о.т.281а 

и о.т.113а по плана на гр.Шабла, община Шабла. Промяна на направлението на 

улицата, като габаритът и да бъде 8,50 метра пътното платно с ширина 5метра, 

западния тротоар ширина 1,5 метра, а източния  тротоар  с ширина 2 метра 

съобразявайки се с имотните граници на поземлените имоти.  

Решението да се обяви по реда на ЗУТ. 

 

 Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла влиза в залата. 

Г-н Кирил Кирилов излиза от залата поради установяване на конфликт на 

интереси в следващата докладна записка. 

 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм и точка ЧЕТВЪРТА от дневният ред: 

Докладна записка относно задание за проектиране, определяне трасе и 

допускане изработване на ПУП – Парцеларен план  за изграждане на кабелна линия 

0,4кV за захранване на тръбен кладенец „ТК-5Кирилови-Крапец „за поливни нужди 

Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Въпроси има ли? 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Беше разяснено на заседание на 

комисията - сервитутът, които се образува попада в съществуващата кабелна линия 

на ВЕЛ 20кV, като няма допълнително натоварване на сервитута за захранване на 

тръбен кладенец за поливни нужди в с.Крапец. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

н Спасов! Който е съгласен с така направеното предложението за решение, моля да 

гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 
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С явно гласуване от присъстващите 8 общински съветници с 8 гласа  - „За”,  0 гласа 

„Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се приема. 

РЕШЕНИЕ № 314: На основание чл.21,ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.124а, ал.1 и 5 

от ЗУТ, чл.124б, ал.1, чл.125, ал.1 от ЗУТ, във връзка с докладна записка вх№ К-

112/28.05.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1. Одобрява заданието определя трасе  и разрешава изработване на ПУП 

– Парцеларен план за елементи на техническата инфраструктура извън 

урбанизирани територии – изграждане  на кабелна линия 0,4кV от кабелна 

касета тип от табло НН на МТП „Зеленчукова градина“ Крапец  до ново табло 

ТЕПО 1Т за захранване на тръбен кладенец за поливни нужди в ПИ 39493.15.14 

землище на с.Крапец, община Шабла  

 засягащ следните имоти: 

 

 
Номер на 

имот 

Площ в 

дка 

нтп предназначение Собственик Вид собст. Площ с 

ограниче

ния 

Землище 

39493.15.12 28.499 нива Земеделска 

територия  

Вълчан 

Атанасов 

Тодоров 

частна 0,062 Крапец 

39493.15.14 50.008 нива Земеделска 

територия  

Кирилови 

ООД 

частна 1,995 Крапец 

39493.15.35 10,702 нива земеделска Мария 

Ал.Иванова, 

Румен 

Кирилов Таня 

Александрова 

частна 1,052 Крапец 

39493.15.64 5,000 нива земеделска Виолета 

Дякова 

частна 0,025 Крапец 

39493.15.65 5,001 нива земеделска Жечка Дякова частна 0,025 Крапец 

39493.16.144 32,160 За 

местен 

път 

Територия на 

транспорта 

Община 

Шабла 

Общинска 

публична 

0,326 Крапец 

Решенията да се обявят по реда на чл.124б, ал.2 от ЗУТ. 

 

В залата влиза г-н Кирил Кирилов. 

 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм и точка ПЕТА от дневният ред: 

Докладна записка относно изменение на подробен устройствен план  ПУП- 

план за регулация  (ПР) в обхват  УПИ II, УПИ VIII, УПИ XIV, УПИ XV, УПИ XVI  

и  корекция  на  част от  улицата между  кв.53 и 139, по регулационния план  на 

гр.Шабла, община Шабла 

 Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 
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Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Какво налага тази промяна на уличната регулация? 

Г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект: Промяната се налага поради това, 

че няма уредена улична регулация на имотите, които са от западната страна на 

квартал 139. По този начин ще бъдат захранени с ток, вода и транспортен достъп и в 

южната част на квартал 139 ще се образуват два общински имота. В северната част 

се налага корекция на улична регулационна линия, така че да се обособи площ УПИ 

XV и УПИ XVI, съвпадайки ги с кадастралните граници на ПИ83017.502.844. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

н арх. Червенков! Който е съгласен с така направеното предложението за решение, 

моля да гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ № 315: На основание чл.21,ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.124а, ал.1 от 

ЗУТ, чл.134, ал.2, т.2, чл.135, ал.1, ал.2 и ал.3, чл.208, ал.1 от ЗУТ, във връзка с 

докладна записка вх№ К-113/28.05.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1. Дава съгласие за изработване изменение на  ПУП – ПР   в обхват   УПИ II, 

УПИ VIII, УПИ XIV, УПИ XV, УПИ XVI, УПИ- общинска собственост  и  корекция  

на част от  улицата между  квартали 53 и 139 на юг от о.т.277,  по регулационния 

план  на гр.Шабла, община Шабла, както следва: 

▪ Промяна на част от уличната регулация между квартали 53 и 139, на юг от 

о.т.277 до о.т.279 по регулационния план на гр.Шабла 

▪ Корекция на дворищните регулационни линии  така че  да съвпадат с 

кадастралните граници на имотите, за който са отредени, като  бъде запазена площта 

съгласно документи за собственост на възложителите. 

▪ Обособяват се два нови УПИ- общинска собственост. 

▪ Промяна на северната регулационна линия на УПИ XIV и южната на УПИ 

XV,  съвпадайки ги с кадастралните граници на ПИ83017.502.844.  

▪ Корекция на улична регулационна линия, така че да се обособи площ УПИ 

XV,УПИ XVI 

▪ Не се предвижда промяна на  устройствената зона 

          На основание чл.6а, т.1, буква„а“ и т.2 от Наредбата за ОС, ДВ бр.73/2007г., 

изм. и доп., ДВ бр.94/2012 год., следва да се  представи становище на  РИОСВ –

Варна. 

 Подробният устройствен план се придружава от планове-схеми за 

комуникационно-транспортната мрежа, за водоснабдяване, електрификация, които 

се одобряват едновременно с подробния устройствен план като неразделна част от 

него. 

При изработването да бъдат изпълнени изискванията на чл.19, чл.31 (1) от ЗУТ, 

чл.46-50 от Наредба 8/14.06.2001г. за обема и съдържанието на устройствените 

схеми и планове. 

            Решението да се обяви по реда на чл.124б от ЗУТ. 
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Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм и точка ШЕСТА от дневният ред: 

Докладна записка относно одобряване  на ПУП – ПЗ /Подробен устройствен 

план -План застрояване/ за  ПИ 39493.34.812 в землище с.Крапец, община Шабла 

 Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Въпроси има ли? 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Разглеждахме докладната записка на 

заседание на комисията - тук собствениците се възползват за промяна 

предназначение на имота от земеделска територия с „за друг вид застрояване“ в 

„територия за жилищно застрояване  с малка височина зона“ , което отговаря на 

предвижданията на Общия устройствен план. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

н Спасов! Който е съгласен с така направеното предложението за решение, моля да 

гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ № 316: На основание чл.21,ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.129, ал.1 от ЗУТ, 

във връзка с докладна записка вх№ К-115/28.05.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1. Одобрява  ПУП – План за застрояване с приложени ВиК и ЕЛ схеми за ПИ 

39493.34.812 с площ 1382 кв.м. земеделска територия по КК на с.Крапец, община 

Шабла с НТП „за друг вид застрояване“. Проекта предвижда ПИ 39493.34.812 да 

бъде отреден за „територия за жилищно застрояване с малка височина“ зона /Жм/, 

съгласно предвижданията на Общия Устройствен план /ОУП/ на община Шабла 

одобрен със Заповед №РД-02-15-95/ 04.07.2023г. и с параметри на застрояване, 

съгласно чл.10,ал.3,т.2 от ЗУЧК. за  зона „А“ 

• Нсгр.      ≤ 7,5 м 

• Пзастр.  ≤ 20 % 

• Кинт.     ≤ 0.5 

• Позел.    ≥ 70 % 

  Територията не попада в обхвата на защитена зона от мрежата НАТУРА 

Решението да се обяви по реда на ЗУТ. 

 

 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм и точка СЕДМА от дневният ред: 

 Докладна записка относно задание за  изработване на специализиран подробен 

устройствен план  /СПУП/  на основание чл.111, ал.1 от ЗУТ за ПИ39493.38.147, ПИ 

39493.38.161 и ПИ 39493.38.170 по КК  с.Крапец, общ.Шабла 

 Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  
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Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Какво налага внасянето на тази докладна записка? 

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: Уважаема г-жо председател, 

уважаеми общински съветници, колеги постъпило е заявление с предложение за 

изработване на   задание за проектиране за изработване на Специализиран подробен 

устройствен план  за ПИ39493.38.147, ПИ 39493.38.161 и ПИ 39493.38.170 по КК 

с.Крапец, общ.Шабла представляващи горска територия, които съгласно 

предвижданията на ОУП на община Шабла попадат в устройствена зона „Гр-

специални горски територии с рекреационно значение“. Плана за застрояване 

отрежда зони на застрояване с параметри - плътност на застрояване максимална 

височива 7,5м., плътност на застрояване максимално 10%, коефицент на 

интензивност до 0.1, коефицент на озелеленяване  минимално 90% съгласно правила 

на ОУП , като имота запазва статута си. С проекта ще се предвиди и транспортния 

достъп до имотите съобразени с изискванията на ЗУТ, ЗУЧК. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

н Жечев! Който е съгласен с така направеното предложението за решение, моля да 

гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 8 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 1 глас „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ № 317: На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, и чл.12, ал.3, 

чл..124а, ал.1 и ал.7 и чл.125, ал.2 от ЗУТ,  чл.59, ал.2 и чл.111,ал.1 от ЗУТ, във 

връзка с докладна записка вх№ К-117/29.05.2025г., Общински съвет -Шабла реши: 

1. Одобрява задание съставено от заявителя в качеството му на възложител за 

изработване на Специализиран подробен устройствен план  /СПУП/ в обхвата на   

ПИ39493.38.147, ПИ 39493.38.161 и ПИ 39493.38.170 по КК с.Крапец,собственост на 

„Литекс Комерс“АД, територия с предназначение-„горска“, с начин на трайно 

ползване – „друг вид горска площ“, устройствена зона – Гр / специални горски 

територии с реакреационно значение/ по Кадастралната карта на с.Крапец, община 

Шабла. СПУП не променя предназначението на имотите, застрояване в съответствие 

с предвижданията на ОУП на община Шабла  

2. Разрешава изработване проект Специализиран подробен устройствен план  

/СПУП/ в обхват ПИ39493.38.147, ПИ 39493.38.161 и ПИ 39493.38.170 по КК  

с.Крапец община Шабла горска територия, начин на трайно ползване – „друг вид 

дървопроизводителна гора“ План за регулация /ПР/ ПИ 39493.38.161 и ПИ 

39493.38.170 по КК  с.Крапец се обособява УПИ I-161,170 „за рекреационна гора“ 

като се осигури транспортен достъп до ПИ39493.38.103. За ПИ 39493.38.147  се 

обособява УПИ II-147 „за рекреационна гора“. Предназначението на УПИ 

съобразено с предвижданията на ОУП-Шабла за устройствена зона – Гр / специални 

горски територии с реакреационно значение/ 

3. План за застрояване /ПУП-ПЗ/ отреждат се зони на застрояване в 

проектните УПИ, като предвиденото застрояване е с параметри за устройствена зона 

„Гр“/ специални горски територии с реакреационно значение Н сгр. <   макс.7,5 м., П 

застр. <  макс.10%, Кинт  <  до 0.1, К озел. >  мин. 90% Съгласно правила и 

нормативи за прилагане на ОУП. 
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            4. СПУП/ да включва подробно геодезическо заснемане в обхват на 

разработката, включително и за терени извън обхвата на проекта, необходими за 

доказване на достъп със съществуващия терен и изградената ифраструктура и 

благоустрояване. При изготвянето на проекта да са спазени изискванията на всички 

действащи нормативни документи, касаещи характера, местоположението и вида 

територия Да бъдат изпълнени изискванията на ЗУТ, ЗУЧК. 

             5. С проекта да се предвиди транспортния достъп до имотите, като се 

продължи съществуващата регулация на с.Крапец, община Шабла до най северната 

граница на ПИ 39493.38.170 съгласно транспортна инфраструктурна схема №5 на 

ОУПО Шабла. 

Проекта да се съгласува с „Електроразпределение север“ АД,  Водоснабдяване 

и канализация АД и Държавно горско стопанство. 

На основание чл.6а, т.1, буква„а“ и т.2 от Наредбата за ОС, ДВ бр.73/2007г., 

изм. и доп., ДВ бр.94/2012 год., следва да се  представи становище на  РИОСВ –

Варна. 

 При изработването да бъдат изпълнени изискванията на чл.19, чл.31 (1) от 

ЗУТ, чл.46-50 от Наредба 8/14.06.2001г. за обема и съдържанието на устройствените 

схеми и планове. Подробният устройствен план се придружава от планове-схеми за 

комуникационно-транспортната мрежа, за водоснабдяване, електрификация, които 

се одобряват едновременно с подробния устройствен план като неразделна част от 

него. 

Решението да се обяви по реда на чл.124б , ал.2 от ЗУТ 

 

 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм и точка ОСМА от дневният ред: 

Докладна записка относно Декларация от Общински съвет - Шабла 

 Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Вносител на докладната записка е г-н Живко Спасов. Моля обяснете 

внасянето на тази Декларация.  

Г-н Живко Спасов -общински съветник:  Много пъти е говорено по темата за 

предприемане на законодателна инициатива за промяна на Закона за местните 

данъци и такси, както и други нормативни актове третиращи данъчното облагане на 

енергийните обекти. Съображенията ми са и поради високия интерес и множеството 

инвестиционни намерения за изграждането на такива съоръжения на нашата 

територия. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: Приветствам приемането на тази 

Декларация.  Една промяна в тази насока в законодателстото би устойностило 

даването на такива разрешения. Тази тема беше дискутирана и на Общото събрание 

на общините. Резонно се повдига въпроса и има своето обяснение. 

Г-н Димитър Франгов -общински съветник:  Категорично подкрепям промяната 

в Националното законодателство, за да може в местните общности да остава някакъв 

данък. За момента те плащат данък колкото една къща, а самият бизнес е доста 
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доходоносен. Дано и други общини поемат инициативата и приемат такива 

Декларации. 

Г-н Стефан Жечев -общински съветник:  Напълно приемам Декларацията. 

Крайно вреве е и да се повдигне въпроса за облагане и на земеделските земи с данък. 

Доста данъци могат да влизат в общината. 

Г-н Живко Спасов -общински съветник:  Това се разисква доста време от 

управляващите, но никои не поема инициативата да го въведе. Може би трябва да 

има не само данък земя, но и данък рента. Този законопроект е на бюрата на всички 

партии, но никой не го внася. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: Така като Ви слушам разговора 

разбирам, защо държавата не разрешава така наречената децентрализация. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Има ли други въпроси, мнения? Няма. Който е съгласен с така направеното 

предложението за решение, моля да гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ № 318: На основание чл.21, ал.1, т. 23 и чл. 21, ал.2 от ЗМСМА и чл.18, 

ал.2, чл. 97 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Шабла, във връзка с докладна записка вх№ К-118/29.05.2025г., Общински съвет - 

Шабла: 

1. Приема следната Декларация:  

ДЕКЛАРАЦИЯ 

ОТ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШАБЛА 

 

 

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ, 

 

Ние, общинските съветници от Община Шабла, се обръщаме към Вас, в 

качеството си на законотворци, да предприемете необходимите действия относно 

промяна на Българското законодателство с цел защита на обществените интереси на 

гражданите на Община Шабла. 

Поради високият интерес и постъпилите множество инициативи и 

инвестиционни намерения за изграждането на енергийни обекти за производство на 

електрическа енергия от възобновяеми източници на територията на Република 

България и Община Шабла, е необходима промяна в Закона за местните данъци и 

такси, както и в други нормативни актове третиращи данъчното облагане на 

енергийните обекти. Регламентирането  и облагането на енергийните обекти по реда 

на Закона за местните данъци и такси  ще повишат приходите в общинските 

бюджети, които от своя страна ще доведат до задоволяване на обществените 

интереси.  

Във връзка с гореизложеното е необходимо предприемането на законодателна 

инициатива от Ваша страна, която по несъмнен начин ще защити интересите на 

гражданите. 
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Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Преминаваме към комисията по бюджет, финанси и данъчна политика и точка 

ДЕВЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител на 

област Добрич за ново обсъждане Решение № 292 по Протокол № 28 от заседание на 

Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

 Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Решение № 292 по Протокол № 28 от заседание на Общински съвет 

Шабла, проведено на 15.05.2025 година е върнато от Областния управител поради 

незаконосъобразност, заради внасяне на докладната записка от заместник кмета на 

общината. Трябва да отменим това решение и впоследствие имаме внесена докладна 

записка от кмета на общината, която предстои да разгледаме. Въпроси има ли? 

Няма. Който е съгласен с така направеното предложението за решение, моля да 

гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ №319: На основание на чл. 45, ал. 9, във връзка с чл.45, ал. 4 от 

ЗМСМА,  във връзка с докладна записка вх№ К-120/03.06.2025г., Общински съвет - 

Шабла: 

1. Отменя Решение № 292 по Протокол № 28 от проведено редовно заседание 

на Общински съвет - Шабла на 15.05.2025 година. 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Преминаваме към комисията по бюджет, финанси и данъчна политика и точка 

ДЕСЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител на 

област Добрич за ново обсъждане Решение № 293 по Протокол № 28 от заседание на 

Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Трябва да отменим и решение № 293 по Протокол № 28 от проведено 

редовно заседание на Общински съвет - Шабла на 15.05.2025 година, с което бяха 

определени максималните и минимални цени на таксиметровия превоз в общината. 

Върнато е от Областния управител поради незаконосъобразност, тъй като 

откриването на производство на този административен акт трябва да бъде оповестен 

публично чрез средствата за масово осведомяване и чрез изпращане на проекта до 

организации на заинтерисованите лица по един или друг начин. Съобразяваме се със 

заповедта на Областния управител, отменяме решението на това заседание и след 

това ще бъде изчакана нова докладна записка от общината. Въпроси има ли? Няма. 
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Който е съгласен с така направеното предложението за решение, моля да гласува. 

Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ №320: На основание на чл. 45, ал. 9, във връзка с чл.45, ал.4 от 

ЗМСМА,  във връзка с докладна записка вх№ К-121/03.06.2025г., Общински съвет - 

Шабла: 

1. Отменя Решение № 293 по Протокол № 28 от проведено редовно заседание 

на Общински съвет - Шабла на 15.05.2025 година. 

 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Преминаваме към комисията по бюджет, финанси и данъчна политика и точка 

ЕДИНАДЕСЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно разглеждане на върнато от Областния управител на 

област Добрич за ново обсъждане Решение № 305 по Протокол № 28 от заседание на 

Общински съвет Шабла, проведено на 15.05.2025 година. 

Давам думата на г-жа Светла Николова -Председател на комисията да прочете 

становището на комисията.  

Г-жа Светла Николова -общински съветник, Председател на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

жо Николова! Решение № 305 по Протокол №28 от проведено редовно заседание на 

Общински съвет на 15.05.2025г. е върнато от Областения управител поради 

учредяване безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот - публична 

общинска собственост, което противоречи на разпоредбите на чл. 39 от ЗОС, които 

се прилагат за имоти - частна общинска собственост, а в случая не е приложим.  
Г-н Димитър Франгов -общински съветник: Странно е това връщане, защото 

има друга практика. Тук става въпрос не за юридическо лице, а за сдружение с 

нестопанка цел с много важна функция.  

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: Противоричива е практиката 

наистина. За целта ще внесем нова докладна записка, като няма да сменяме 

собствеността на имота от публична в частна общинска собственост, защото обекта 

има такъв характер и самата процедурата е доста тромава. В качеството си на 

Председател на Местната инициативна рибарска група мога да кажа , че няма да е в 

особен ужърб  да се заплаща наем на общината. Обекта и мястоположението е 

подходящо за нуждите и работата на организацията. 
Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Въпроси има ли? Няма. Който е съгласен с така направеното предложението за 

решение, моля да гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 
 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 
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РЕШЕНИЕ №321: На основание на чл. 45, ал. 9, във връзка с чл.45, ал.4 от 

ЗМСМА,  във връзка с докладна записка вх№ К-122/03.06.2025г., Общински съвет - 

Шабла: 

1. Отменя Решение № 305 по Протокол № 28 от проведено редовно заседание 

на Общински съвет - Шабла на 15.05.2025 година. 

 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Преминаваме към комисията по бюджет, финанси и данъчна политика и точка 

ДВАНАДЕСЕТА от дневния ред: 

Докладна записка относно издаване на запис на заповед от община Шабла в 

полза на ДФ „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане по Административен 

Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 30.01.2025г. по подмярка 7.2 

„Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на всички видове 

малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 „Основни услуги и обновяване на 

селата в селските райони“ от Програмата за развитие на селските райони за периода 

2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на улична мрежа в гр. Шабла“, сключен 

между Община Шабла и ДФ „ Земеделие”. 

 Давам думата на г-н Мирослав Любомиров-Председател на комисията да 

прочете становището на комисията. 

Г-н Мирослав Любомиров-общински съветник, Председател на комисията 

прочете становището й. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: Ще коментирам двете точки от 

становището на комисията по бюджет, финанси и данъчна политика, защото са 

идентични. Става въпрос за проект, който Община Шабла има сключен договор по 

подмярка 7.2 „ Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 „Основни услуги и 

обновяване на селата в селските райони“ от Програмата за развитие на селските 

райони за периода 2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на улична мрежа в гр. 

Шабла“ трябва да подаде заявка за авансово плащане. Доста късно ни одобриха след 

промяна на бюджета по мярката. Къси са и сроковете, защото до 15 септември тази 

година трябва да приключим. Става въпрос за преасфалтиране на пет улици в гр. 

Шабла. В същото време изпълняваме и друг проект с „ВиК“ АД Добрич за подмяна 

на водопровода на същите улици - улица „Волга“, улица „Искър“ и улица“Шипка“. 

Тези Записи на заповед гарантират равностойността на 100 % от заявеното авансово 

плащане, което е 50% от стойността на одобрената финансова помощ по 

Административен Договор и необходимия данък добавена стойност 20% в полза на 

ДФ „Земеделие”.  

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г-

н Жечев! Имате ли други въпроси? Няма. Който е съгласен с така направеното 

предложението за решение, моля да гласува. Гласуването е поименно. 

 

„За“ – Йорданка Иванова Стоева – Йорданова 

„За“ – Живко Спасов Иванов 

„За“ – Елеонора Николова Василева 

„За“ – Кирил Стефанов Кирилов 

„За“ – Стефан Георгиев Жечев 

„За“ – Кольо Милков Никифоров 
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„За“ – Димитър Петков Франгов 

„За“ – Светла Тодорова Николова 

„За“ – Мирослав Величков Любомиров 

С поименно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - 

„За”,  0 гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” - предложението за решение 

се приема. 

РЕШЕНИЕ №322: На основание чл.21 ал.1,т.10 и т.24, и чл.27, ал.4 и ал.5 от 

ЗМСМА и Административен Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 

30.01.2025г. по подмярка 7.2 „ Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 

„Основни услуги и обновяване на селата в селските райони“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на 

улична мрежа в гр. Шабла“, сключен между община Шабла и ДФ „Земеделие”, във 

връзка с докладна записка вх№ К-103/21.05.2025г., Общински съвет Шабла: 

1. Упълномощава кмета на община Шабла да подпише Запис на заповед, без 

протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие” в размер 

на 974 612,25 лв. /деветстотин седемдесет и четири хиляди шестстотин и дванадесет 

лева и двадесет и пет стотинки/ за обезпечаване на 100% от заявения размер на 

авансово плащане за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 

Административен Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 30.01.2025г. по 

подмярка 7.2 „Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 „Основни услуги и 

обновяване на селата в селските райони“ от Програмата за развитие на селските 

райони за периода 2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на улична мрежа в гр. 

Шабла“, сключен между община Шабла и ДФ „Земеделие”. 

2. Възлага на кмета на община Шабла да подготви необходимите документи 

за получаване на авансово плащане по Административен Договор № 

BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 30.01.2025г. и да ги представи  пред ДФ 

”Земеделие”. 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисия по бюджет, финанси и данъчна политика и точка 

ТРИНАДЕСЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно издаване на запис на заповед от община Шабла в 

полза на ДФ „Земеделие”-Разплащателна агенция, обезпечаваща на разходи за ДДС 

към авансово плащане по Административен Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-

C01 от 30.01.2025г. по подмярка 7.2 „ Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 

„Основни услуги и обновяване на селата в селските райони“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на 

улична мрежа в гр. Шабла“, сключен между Община Шабла и ДФ „ Земеделие”. 

          Давам думата на г-н Мирослав Любомиров-Председател на комисията да 

прочете становището на комисията. 

Г-н Мирослав Любомиров-общински съветник, Председател на комисията 

прочете становището й.  
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Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г-

н Любомиров! Имате ли други въпроси? Няма. Който е съгласен с така направеното 

предложението за решение, моля да гласува. Гласуването е поименно. 

 

„За“ – Йорданка Иванова Стоева – Йорданова 

„За“ – Живко Спасов Иванов 

„За“ – Елеонора Николова Василева 

„За“ – Кирил Стефанов Кирилов 

„За“ – Стефан Георгиев Жечев 

„За“ – Кольо Милков Никифоров 

„За“ – Димитър Петков Франгов 

„За“ – Светла Тодорова Николова 

„За“ – Мирослав Величков Любомиров 

С поименно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - 

„За”,  0 гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” - предложението за решение 

се приема. 

РЕШЕНИЕ №323: На основание чл.21 ал.1,т.10 и т.24, и чл.27, ал.4 и ал.5 от 

ЗМСМА и по Административен Договор № BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 

30.01.2025г. по подмярка 7.2 „Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ на мярка 7 

„Основни услуги и обновяване на селата в селските райони“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020 г. за проект: „Рехабилитация на 

улична мрежа в гр. Шабла“, сключен между община Шабла и ДФ „Земеделие”, във 

връзка с докладна записка вх№ К-104/21.05.2025г., Общински съвет Шабла: 

1. Упълномощава кмета на община Шабла да подпише Запис на заповед, без 

протест и без разноски, платима за предявяване в полза на ДФ „ Земеделие“ в размер 

на 194 922,45 лв. /сто деветдесет и четири хиляди деветстотин двадесет и два лева и 

четиридесет и пет стотинки/ за обезпечаване на 100% от плащането за финансиране 

на разходи за ДДС към авансовото плащане по договор за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ  по Административен Договор № BG06RDNP001-

7.017-0030-C01 от 30.01.2025г. по подмярка 7.2 „ Инвестиции в създаването, 

подобряването или разширяването на всички видове малка по мащаби 

инфраструктура“ на мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските 

райони“ от Програмата за развитие на селските райони за периода 2014-2020 г. за 

проект: „Рехабилитация на улична мрежа в гр. Шабла“, сключен между община 

Шабла и ДФ „Земеделие”. 

2. Възлага на кмета на община Шабла да подготви необходимите документи 

за получаване на авансово плащане по Административен Договор № 

BG06RDNP001-7.017-0030-C01 от 30.01.2025г. и да ги представи  пред ДФ 

”Земеделие”. 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисия по бюджет, финанси и данъчна политика и точка 

ЧЕТИРИНАДЕСЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно приемане на общински календар на културните 

изяви през 2025г. 
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 Давам думата на г-н Мирослав Любомиров-Председател на комисията да 

прочете становището на комисията. 

Г-н Мирослав Любомиров-общински съветник, Председател на комисията 

прочете становището й. 

Г-н Димитър Франгов - общински съветник: Както казах и на заседанието на 

комисията добре е този културен календар да се разпространи на туристическите 

обекти в общината. Малко късно го приемаме, но той е отворен през годината и 

може да се допълва. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: На Консултативния съвет по 

туризма коментирахме този въпрос и е възложено на администрацията да са 

разпространи не само културния, но и спортния календар на общината за 

предстоящите събития. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Имате ли други въпроси? Няма. Който е съгласен с така направеното предложението 

за решение, моля да гласува. Гласуването е с вдигане на ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ №324: На основание чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с докладна 

записка вх№ К-109/27.05.2025г., Общински съвет - Шабла:  

 1. Приема общински календар на културните изяви в община Шабла за 2025 

година, финансирани от общинския бюджет. 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисия по бюджет, финанси и данъчна политика и точка 

ПЕТНАДЕСЕТА от дневния ред: 

Докладна записка относно утвърждаване на основна месечна заплата на кмет на 

община Шабла и кметове на кметства 

 Давам думата на г-н Мирослав Любомиров-Председател на комисията да 

прочете становището на комисията. 

Г-н Мирослав Любомиров-общински съветник, Председател на комисията 

прочете становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г-

н Любомиров! Имате ли въпроси? Няма. Който е съгласен с така направеното 

предложението за решение, моля да гласува. Гласуването е поименно. 

 

„За“ – Йорданка Иванова Стоева – Йорданова 

„За“ – Живко Спасов Иванов 

„За“ – Елеонора Николова Василева 

„За“ – Кирил Стефанов Кирилов 

„За“ – Стефан Георгиев Жечев 

„За“ – Кольо Милков Никифоров 

„За“ – Димитър Петков Франгов 

„За“ – Светла Тодорова Николова 

„За“ – Мирослав Величков Любомиров 
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С поименно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - 

„За”,  0 гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” - предложението за решение 

се приема. 

РЕШЕНИЕ №325: На основание чл. 21, ал. 1, т. 5 от ЗМСМА, във връзка с ПМС № 

67/2010 г. за заплатите в бюджетните организации и дейности във връзка с докладна 

записка вх№ К-125/04.06.2025г., Общински съвет - Шабла:  

1. Определя основни месечни работни заплати на кмета на община Шабла и на 

кметовете на кметства, и допълнително възнаграждение за придобит трудов стаж и 

професионален опит в размер на 1 на сто за всяка прослужена година върху 

основната месечна работна заплата, считано от 01.01.2025 г., както следва: 

лв. 

№ Длъжност Населено място 
Основна 

заплата 

1 Кмет на община Община Шабла 3 795 

2 Кмет на кметство с. Дуранкулак 1 900 

3 Кмет на кметство с. Крапец 1 645 

4 Кмет на кметство с. Ваклино 1 645 

5 Кмет на кметство с. Граничар 1 645 

 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Преминаваме към комисията по образование, култура, спорт, здравеопазване, 

социална политика и вероизповедания и точка ШЕСТНАДЕСЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно инициатива за изграждане на бюст/паметник на 

Христо Ботев в град Шабла 
 Г-жа Елена Соленкова-Председател на комисията отсъства и давам думата на г-

н Стефан Жечев -член на комисията да прочете становището на комисията. 

Г-н Стефан Жечев-общински съветник, член на комисията прочете 

становището й. 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Нямаше ли още една точка в 

докладната записка - да се организира обществено обсъждане? 

Г-н Димитър Франгов-общински съветник: Тази точка отпадна на заседанието 

на комисията. 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Много добра инициатива, за която се 

говори от доста време. Искам да попитам г-н Франгов, не мога да разбера - 

възлагаме на кмета на общината „Да определи подходящо място за разполагане на 

паметника“, „Да направи изчисления за необходимите средства за изпълнение на 

инициативата и проучи възможностите за финансиране чрез общинския бюджет, 

дарения, спонсорства и/или участие в национални или европейски програми.“, което 

противоричи на последната точка „Да заложи необходимите средства за 

проектирането и изпълнението на инициативата в Бюджета на община Шабла.“. 

Дали общината ще може да реагира на това? Втория ми въпрос, както всички знаем 

преди време Инициативен комитет създаден от г-н Илия Белберски - мир на праха 

му и Живко Славов учредиха такъв комитет, с които събраха солидна сума, като 

също поискаха помощ от общината за определяне на място, за обществено 

обсъждане и правна помощ за изграждането на паметник на събитията от 1900 
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година. Не трябва ли и в този случай да се учреди Инициативен комитет? Трябва да 

се види  гражданската позиция и да не тези много на бюджета на общината. 

Г-н Димитър Франгов-общински съветник: Напълно основателни са въпросите 

Ви г-н Спасов. Принципно е нужно това съгласие за изграждането на такъв 

паметник, както и мотивите за изграждане на бюст или паметник на Христо Ботев в 

град Шабла са основателни - догодина се навършват и 150 години от гибелта на 

Христо Ботев. По втория въпрос - напълно основателен, бързах да внеса тази 

докладна записка в навечерието на този празник на 27.05.2025г. и малко изпрева 

създаването на Инициативен комитет. Да, такава е идеята, да се създаде такъв 

комитет и в най-кратки срокове - технически и законови ще бъде създаден. Вече има 

желаещи  от сферата на бизнеса за участие с финансови средства. Работя по въпроса. 

Ще се разчита и на Община Шабла за определяне на подходящо място, различни 

концепции, както и помощ при техническата част - съгласуване с Общинска 

собственост и други необходими служби. Трябва да се определи и разумен бюджет, 

според в които можем да се поберем, както знаем има паметници от 50 000лв до 

5 000 000лв. В заключение искам да кажа, че по този начин ще отдадем по голяма 

почит и тържественост на празника на града ни, освен панаирният характер.  

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: Различни са наистина стойността 

на паметниците, например този за 1900 годишнина надмина сумата от 80 000лв. 

Обратно бюста на Левски  и изграждането на постамента не надхвърли сумата от 

6 000лв- зависи от материалите,  с които се правят. Коментирахме различни 

варианти за място за поставяне на такъв на заседание на комисията, като площада е 

зает с паметника на Иван Загубански и би бил несъразмерен с бюст на Христо Ботев. 

Но да кажем, че място ще се намери лесно. Задължително е учредяването на 

Инициативен комитет, а за детайлите, като място, как и къде да се постави ще бъдат 

консултирани. Трябва да се определи и бюджет. 

Г-н Стефан Жечев-общински съветник: Дадох предложение за място на 

заседание на комисията, което не срещна разбиране, но сега няма да го коментираме. 

Аз също подготвям докладна записка свързана с празника на града ни и се надявам 

скоро да я внеса. 

Г-н Живко Спасов-общински съветник: Интересен дебат - така се раждат 

идейте. Бюста на Хрисо Ботев би било редно да стои редом до бюста на Левски. Ако 

става въпрос за датата г-н Стефан Жечев, защо празник на града ни да не е 27 август 

- обявяването на Шабла за град? Може много да се коментира по темата.  

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Дебата се проточи. Имате ли други въпроси? Няма. Който е съгласен с така 

направеното предложението за решение, моля да гласува. Гласуването е с вдигане на 

ръка. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ №326: На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с 

докладна записка вх№ К-106/27.05.2025г., Общински съвет - Шабла: 

1. Дава принципно съгласие за изграждане на бюст или паметник на Христо 

Ботев в град Шабла.  

2. Възлага на кмета на община Шабла:  
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2.1. Да определи подходящо място за разполагане на паметника, след 

съгласуване с компетентните институции;  

2.2. Да инициира подготовка на идейна концепция и проект;  

2.3. Да направи изчисления за необходимите средства за изпълнение на 

инициативата и проучи възможностите за финансиране чрез общинския бюджет, 

дарения, спонсорства и/или участие в национални или европейски програми. 

2.4. Да заложи необходимите средства за проектирането и изпълнението на 

инициативата в Бюджета на община Шабла. 

 

Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисията по образование, култура, спорт, здравеопазване, 

социална политика и вероизповедания и точка СЕДЕМНАДЕСЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно приемане на Общинска стратегия за подкрепа за 

личностно развитие на децата и учениците в община Шабла за 2025-2026 год. и 

Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в община Шабла за 2025 год.   

 Давам думата на г-н Стефан Жечев-общински съветник, член на комисията да 

прочете становището на комисията. 

Г-н Стефан Жечев-общински съветник, член на комисията прочете 

становището й. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на община Шабла: Ще коментирам тази и следващата 

докладна записка, тъй като са свързани. В общинската стратегия имаме намерение 

да разширим дейността за предстоящата учебна 2025/202 година на Центъра за 

подкрепа за личностно развитие – Общински детски комплекс Шабла, като включим 

„ресурсно подпомагане на деца и ученици със специални образователни 

потребности“ и „педагогическа и психологическа подкрепа“. Тези дейности в 

момента се изпълняват от Ресурсният център от град Добрич. Има възможност тази 

дейност да се децентрализира и да се осъществява чрез общините от Центъра за 

подкрепа за личностно развитие – Общински детски комплекс Шабла. Имаме 

нужната бройка деца с такива потребности, както и специалисти за обгрижване на 

децата. Това ще промени начина на работа на Центъра, ще бъдем по оперативни  и 

тези дейности се финансират от държавата. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

н Жечев! Имате ли други въпроси? Няма. Който е съгласен с така направеното 

предложението за решение, моля да гласува. Гласуването е поименно. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ №327: На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 197 от Закона за 

предучилищното и училищно образование, във връзка с докладна записка вх№ К-

108/27.05.2025г., Общински съвет - Шабла: 

1.  Приема Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на децата 

и учениците в община Шабла за 2025-2026 год. и Годишен план на дейностите за 

подкрепа за личностно развитие на децата и учениците в община Шабла за 2025 год. 
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Д-р Йорданка Стоева - Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Продължаваме с комисията по образование, култура, спорт, здравеопазване, 

социална политика и вероизповедания и точка ОСЕМНАДЕСЕТА от дневния ред: 

 Докладна записка относно приемане на нов Правилник за дейността на Център 

за подкрепа за личностно развитие – Общински детски комплекс Шабла. 

 Давам думата на г-н Стефан Жечев-общински съветник, член на комисията да 

прочете становището на комисията. 

Г-н Стефан Жечев-общински съветник, член на комисията прочете 

становището й. 

Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви г- 

н Жечев! Имате ли други въпроси? Няма. Който е съгласен с така направеното 

предложението за решение, моля да гласува. Гласуването е поименно. 

 

С явно гласуване от присъстващите 9 общински съветници с 9 гласа  - „За”,  0 

гласа „Против” и 0 гласа „Въздържали се” –  предложението за решение се 

приема. 

РЕШЕНИЕ №328: На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация и чл. 49, ал. 8 от Закона за предучилищното и училищно 

образование във връзка с докладна записка вх№ К-108/27.05.2025г., Общински съвет 

- Шабла: 

1. Приема Правилник за дейността на Център за подкрепа за личностно 

развитие – Общински детски комплекс Шабла. 

 

 

 Д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла: Благодаря Ви! 

Преминаваме към точка ДЕВЕТНАДЕСЕТА - Други. Няма  записали се за изказване. 

Днешният дневен ред на редовното заседание на Общински съвет е изчерпан. Имате 

ли предложение за секретар на следващото заседание на Общински съвет-Шабла. 

Предлагам г-н Кольо Никифоров. Който е съгласен, моля да гласува. 

 С 9  гласа  «За» 0 гласа «Против» и 0 гласа «Въздържали се» за  секретар 

на следващото заседание на Общински съвет е  избран г-н Кольо Никифоров. 

Председателят на Общински съвет-Шабла д-р Йорданка Стоева  закри 

заседанието в 16:00 часа. 

             

      ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС-ШАБЛА:    

                                                                                                         / д-р Йорданка Стоева/                                                                                                                                 

                                                                         СЕКРЕТАР: 

                                                                                      / Живко Спасов / 

          Протоколчик: 

                    / Д. Казанлийска/                                                             


